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Anne Sofie, Vagn Erik, Freddy, Kurt, Christine.  
Refent Anne Sofie  
 
SIDEN SIDST  
a. Anne Sofie refererede fra formandsmødet.  
b. Opdatering på udskiftning af fliser. Det går planmæssigt, dog er der et par mindre udfordringer, bl.a. 
skybrud, som gør, at tidsplanen måske ikke holder.  
De små lamper langs stierne bliver ikke udskiftet, det er for dyrt, men hækkene omkring dem skal klippes 
ind, så der kommer mere lys ud. Det er afdelingen, som står for det.  
c. Vaskeriet: Der er en del udfordringer med et fælles vaskeri. Reglerne bliver ikke altid overholdt til gene 
for andre brugere.  
d. Simon er igang med at undersøge bump på stien ved fælleshuset. De kommer, når flisearbejdet er 
færdigt. 
e. I nogle boliger er der konstateret for varmt vand i koldtvandshanen. Simon er igang med at undersøge 
det. Vandet kan sagtens drikkes.  
 
1. PLANLÆGNING AF JULEARRANGEMENTER  
    Juletræstænding 2. December kl 16 starter i gård 9 og slutter i gård 10 med æbleskiver og gløgg.  
Forslag om Luciaoptog. A.S. laver opslag på Facebook  
Julestue/marked 10. Dec kl 14 
Julebanko 14. Dec kl 19. 
2. LADESTANDER / LADCYKLER  
     Simon skal undersøge pris og omkostninger ved etablering af en ny ladestander. Vi skal overveje, hvor 
den evt skal placeres. Vi søger bæredygtigheds puljen til dækning af omkostningerne.  
Vi drøftede et forslag om p plads til ladcykler. Blev enige om, at spørge dem, der har ladcykler, om de vil 
lave et arbejdsudvalg, hvor de kommer med forslag til placering og omkostninger. Og om behovet er der.  
3.VEDLIGEHOLDELSESREGLEMENT. 
Der er flere ting, som skal rettes og tilføjes. Vi udsætter det til efter nytår.  
4 UDSKIFTNING AF TAG PÅ SKURENE  
   Projektet er sat igang. Der bliver lavet et udbud, og udskiftningen forventes at gå igang ca februar 2024. 
Eller når flisearbejdet er færdigt. 
5. AFFALDSORDNING  
     Vi afventer svar fra Eske på de ting, han skal undersøge vedr. affaldsøer, og de lejligheder med 
niveauforskel. 
6. VIOS 
     Vi takker nej til et møde med VIOS, da vi vurderer, at de problemer,der var i starten, er løst. 
7. BUDGETOPFØLGNING 
     Budgettet for resten af året ser fint ud.  
8. NR 148 
    Der har været forvirring omkring gæsteværelset, da vaskeriet også har nr 148. Simon fjerner nummeret 
ved vaskehuset.  
 
Næste møde 7. december  
 
 


